
Bestyrelsesmøde den 19. februar 2020 

Bestyrelsen drøftede rapporten ”Svanemøllen Skybrudstunnel – Supplerende idéhøring” (Hent 
rapporten her) og enedes om et høringssvar. Se andetsteds på hjemmesiden. 

Bestyrelsen havde endvidere en længere drøftelse af tonen på Vinterbadets Facebookside, som 
desværre en sjælden gang imellem bliver ret så barsk. Man drøftede bl.a. muligheden for at slette 
upassende indlæg eller udelukke personer, der gik over stregen, men sådanne tiltag afvistes klart. 
Bestyrelsen ønsker ikke at tage den slags rigoristiske metoder i brug. Bestyrelsen lægger derfor op 
til, at medlemmerne holder selvjustits og bidrager til at alle holder den gode tone, men bestyrelsen 
vil også i enkelte tilfælde gå ind og kommentere på indlæg. Bestyrelsen vil stærkt opfordre alle 
medlemmer til at holde den gode tone og afstå fra enhver form for mudderkastning. 

Næste bestyrelsesmøde er den 4. marts. 


